
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 31. marts 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Samrådsspørgsmål N
Hvilke vurderinger har ministeren konkret gjort sig i forhold til, om ledigheds-
og optagelseskriterierne for uddannelsesloftets positivliste skal ændres, så
der vil være mulighed for at inkludere uddannelser, der ikke kan fremvise le-
dighedsdata for et helt årti, fordi uddannelserne er nyere end som så?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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